
Protokoll styrelsemöte 29 maj 2020 i Poms - nationell förening för 
habiliteringspsykologer inom Psykologförbundet 
 
Skypemöte 
 
Närvaro: Maria Fritzell, Karin Settergren, My Paaske, Mirjam Schiessling samt Caroline Dahlström 

Magnus Ivarsson deltog efter klockan 11 (i senare delen av punkt 6, 8 och 11) 

 

§1 Mötets öppnande 
 
§2 Val av ordförande för mötet-Karin (och My hjälper till med att fördela ordet via chaten) 
 
§3 Val av sekreterare för mötet- Frida 
 
§4 Godkännande av föredragningslistan 
 
§5 Föregående protokoll 
 -Nya stadgar nu skickade till hemsidesansvarig men har ännu inte lagts upp 
 
 -Karin har nu fått åtkomst så att hon kan ha kontinuerlig koll på medlemslistan 
 Vi måste själva gå in och se till att nya medlemmar får nyhetsbrevet. Detta har 
nu inte skett på ett år vilket gör att nya medlemmar missat nyhetsbrevet. Detta kommer vi 
nu kunna sköta själva och Caroline kollar om förbundet löpande kan uppdatera utskickslistan 
när nya medlemmar tillkommer. Caroline skickar nu samlat de missade breven till senaste 
årets nya medlemmar och Karin mailar dem. Det gäller 30 medlemmar. 
 
 -Karin rapporterar från digitala kongressen i förbundet. Fungerade bra på 
Zoom. Evidensbaserad psykologisk praktik blev en stor fråga, policyn utvecklades och vi fick 
med formulering kring vår målgrupp. Karin betonar vikten av att ha kommunikation med 
kansliet, bjuda in representant igen till styrelsemöte men att det också vore bra att ha mer 
kontakt med andra föreningar inom förbundet kring tex KVÅ. 
 
 -Caroline har tittat på möjligheten att ladda upp nyhetsbrev till hemsidan. Kan 
hemsidesansvarig ordna knappar till webbaserade nyhetsbreven? Frida kollar med honom. 
 
 -Maria väntar på svar angående huruvida förbundet kan hjälpa med fakturering 
 
§6 Diskussion och ställningstaganden inför planerad kongress pga pandemin 
-runda kring hur vi känner för planeringen. Flera alternativ på bordet: Ställa in höstens och 
fokusera på annat arbete i föreningen, skjuta upp, köra digitalt. Vi upplever att vi har ett 
väldigt bra program som vi kommit långt med och som kan användas nästa år (om de 
inblandade föreläsarna kan och vill) men det måste ju i slutändan nästa års styrelse avgöra. 
Känns långt ifrån säkert att vi kommer få samla folk på det sättet till hösten i år och även om 
det inte skulle gå emot riktlinjer som gäller då så känns det otryggt. Blir också svårt få in 
anmälningar i tid och risk att folk avbokar sent och vi måste låta dem göra det. Många rätt 
less på det digitala och så mycket av värdet med konferensen som går vi miste om då. 



Årsmöte måste vi dock ha. Kan vi i anslutning till det göra något kortare digitalt? Så som en 
föreläsning eller dylikt som då också kan locka folk att delta i årsmötet. 
 
(Vi kom nedan åter till denna diskussion när Magnus anslutit) 
Beslut att ej ha konferens varken IRL eller digitalt till hösten.  
Om vi sätter nytt datum så behov av att ta hänsyn till andra stora evenemang som 
konkurrerar. Beslut om att satsa på nuvarande program till hösten 2021 snarare än våren. Vi 
sätter 14-15 oktober 2021. Vi gör en mall (se nedan) för innehåll kring hur vi sedan på olika 
vis kommunicerar detta till föreläsarna men börjar nu med att kontakta våra internationella 
föreläsare med förslag på dessa datum.  
 
” Med anledning av pågående pandemi har POMS styrelse idag bestämt sig för att ställa in konferens 
2020. Vi har övervägt digital lösning men beslutat satsa på en fysisk konferens. Vi planerar därför 
inför att kunna erbjuda samma program i oktober 2021 och står för närvarande i kontakt med våra 
två internationella föreläsare kring exakta datum. Vi hoppas att du ska vara intresserad av att 
föreläsa då och vill nu därför höra med dig om du har andra engagemang eller om du är preliminärt 

tillgänglig.” 
 
Vad gäller årsmötet så satsar vi på Zoom som plattform. Votering kan ske med lappar eller 
dylikt. Strategier för att få folk till årsmötet kan vara nyhetsbrev i september, att vi ser till att 
få med våra arbetskamrater, belöning till dem som kommer så som slopad årsavgift eller 
bokcheck…. Bjuda in till dialog kring högt och lågt. Vi formulerar inbjudan på nästa möte. 
Årsmötet paras eventuellt med digitalt inslag så som tex föreläsning om EBPP, samtal om 
föreningens innehåll och former med kontaktpersoner. Karin kollar angående EBPP. Karin, 
Maria och Magnus hörs om den idé som berör kontaktpersoner. 
En fråga som skjuts upp till senare möte är om vi dessutom senare ska ordna något enstaka 
digitalt så som föreläsning. 
 
§7 Kassörsrapport 
 Inget in eller ut rapporterar Maria  
 
§8 Extern information 
-Hemsidan. Frida väntar svar från förbundet för att höra om de fortfarande är beredda ge 
stöd i att bygga ny hemsida. Maria tar upp en fråga kring första meningen som står på 
hemsidan om att vi är en del av psykologförbundet. Karin påpekar att flera saker där 
behöver ändras så som att vi är en ”yrkesförening snarare än ”nationell förening” som det 
nu heter. Frida och Maria jobbar vidare och mailar ut förslag på ny text, de som har tid och 
lust svarar då. 
-Nyhetsbrev. Bollas många idéer för innehåll. Deadline 8 juni. Före dess måste alla bokade 
föreläsare blivit kontaktade. 
 
§9 Förbundskontakter 
-Karin tar upp med nya styrelsen om att vi vill ha en förbundskontakt 
-Inga aktuella remisser 
 
§10 Bordlagda frågor 

-Karin fått fråga från Katja Klein om eventuell ny svensk litteratur om IF. Karin 
frågar Magnus som ännu inte deltar i mötet ifall han vet om det är någon som håller på att 



skriva nu. Katja undrar också om vi har tankar om det saknas litteratur i ämnet och vad som 
borde ingå i en sådan. Behov finns av mer klinisk introduktion för psykologer nya på 
området. Karin svarar Katja. 
 
§11 Övriga frågor:  

-inkomna frågor till POMS via mail: 
-Screening för ångest hos vuxna med asd. Vi har ingen input men 

Karin hänvisar frågeställaren till gruppen på Facebook 
-Pearson planerar WAIS-V och vill ha kontakt inför utvecklandet. 

De undrar om någon hos oss är intresserad av vidare diskussion. Vi kan ta upp i 
gruppen på Facebook och i nyhetsbrevet. Karin skriver det till Pearsons. 

 
-Nästa styrelsemöte är 28 augusti och vi stryker nu de två preliminära datumen 
i september. Mötet i augusti sker på Zoom (som lite övning inför årsmötet). 
Årsmötet sätts till torsdagen den 15 oktober. 

 
§12 Mötets avslutande 
 
 


